
 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 31. 7. 2003 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 31. 7. 2003 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní 12 poslanci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

N e p r í t o m n ý : 

Ing. Zoltán Takács. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy Imrich - vedúci majet. odd. OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Zároveň dal na zváženie prítomným poslancom, či prejednajú návrh na založenie združenia 

Mikroregiónu Hurbanovo a okolie, ktorý poslanci obdržali pred začiatkom zasadnutia. Návrh by 

bolo potrebné prejednať z dôvodu realizácie projektov mikroregiónov z prostriedkov EÚ 

prepojené aj s Maďarskou republikou v rámci cezhraničnej spolupráce. Ustanovujúce 

zasadnutie tohto mikroregiónu sa uskutočnilo 30.7.2003 v Hurbanove. 

Németh J. – doporučil poslancom zaradenie tohto bodu do programu jednania OZ schváliť. 

P. starosta – mikroregión bude hrať dôležitú úlohu pri objednávaní a vypracovávaní projektov  

                     jednotlivých členských obcí v budúcom období, nakoľko sólo projekty sa v rámci  

                     EÚ ťažko dajú realizovať. 

                      

Zo strany poslancov k doplnenému programu jednania pripomienky a návrhy neodzneli a preto 

p. starosta dal hlasovať o doplnení programu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Mgr. Gizelu Holkovú a p. Irenu Mládenczovú. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Németh Július, Dudák František a Ing. Juraj Miškovič. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2.   Návrh poradovníka žiadateľov o nájomné byty 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce o činnosti za I. polrok 2003 

4. 1. zmena rozpočtu obce na rok 2003  a plnenie rozpočtu obce Nesvady k 30. 6. 2003 

5. Rôzne: 



- Stav organizačného zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2003 

             - Správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady 

- Dom opatrovateľskej služby – návrh na prepracovanie projektovej dokumentácie 

             - Štúdia autobusovej zastávky na Nám. Slobody 

             - List z mesta Kiskőrös – nadviazanie kontaktov 

             - Informácia o rozviazaní pracovnej zmluvy s Mgr. Karolom Alföldim 

             - Jednota, SD, Nové Zámky – žiadosť o kúpu pozemku              

             - Informácia o stave riešenia poľovného revíru  

             - Ing. Ján Žalud – žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti 

             - Predpokladané náklady na údržbu budovy základnej školy a telocvične 

             - Návrh na založenie združenia obcí Mikroregión Hurbanovo a okolie 

        6.  Rozprava a interpelácia poslancov  

        7. Návrh uznesenia 

        8 . Záver 

            

J e d n a n i e : 

 

        1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

P. starosta – žiadal poslancov, aby zmluvy o budúcej zmluve, ktoré dostali k nahliadnutiu, 

                     po skončení zasadnutia vrátili, pretože obsahujú údaje, ktoré sú v tejto etape 

                     nezverejniteľné. V rámci interpelácie môžu k nej poslanci predniesť svoje 

                     dotazy. Súčasná výmera nehnuteľnosti je menšia, pri zameraní sa zistilo, 

                     že do výmery zasahujú vinice v lokalite Homokosztály a aj cesta /MK/. 

                     Pretože firma má záujem o rozšírenie kúpy nehnuteľnosti do budúcna, je  

                     potrebné požiadať spracovateľa ÚPN o rozšírenie konceptu o ďalšiu  

                     priemyselnú zónu v určenej lokalite. 

Pretože k prednesenej správe pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli,  

p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2.  Návrh poradovníka žiadateľov o nájomné byty 

- priložený k zápisnici 

Predkladá: komisia výstavby a sociálna komisia 

P. starosta – vyzval poslancov, aby predniesli návrhy na spôsob určenia poradia žiadateľov 

                     o byt v predloženom návrhu. 

Becse O. – frakcia SMK prejednala a doporučila nasledovný postup. Poslanci by  

                  zakrúžkovali 8 poradových čísiel a kto získa najviac hlasov, by dostal byt. 

             Keby niekto získal rovnaký počet hlasov, hlasovalo by sa v ďalšom kole medzi 

                  tými, ktorí dostali rovnaký počet hlasov. 

P. starosta – pripomenul, že sú dve kategórie žiadateľov ktorých je možné uprednostniť  

                     a to v prípade obecného záujmu a sociálne prípady. Z obecného záujmu  

                     upozornil poslancov, že je potrebné riešiť prípad p. Kálaziovej, nakoľko býva 

                     v objekte ktorý je kategorizovaný ako nebytový priestor – bývalé kancelárie  

                     JRD a tento objekt je výhľadovo určený pre iné účely. 

Molnár Z. – pripomenul poslancom, že budú platné len tie hlasovacie lístky, na ktorých 

                    bude zakrúžkovaných 8 poradových čísiel. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu posl. klubu SMK o spôsobe určenia poradia žiadateľov 

                     o byt v predloženom návrhu. 



Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – konštatoval, že hlasovacie lístky sú pripravené a treba určiť volebnú komisiu  

     na vykonanie hlasovania. Do volebnej komisie boli hlasovaním zvolení 

                    p. Ryšavá Marta, Irena Mládenczová a Ing. Juraj Miškovič.  

                    P. starosta vyhlásil 15 min. prestávku na vykonanie hlasovania. 

Volebná komisia sa ujala práce, rozdala hlasovacie lístky, ktoré po odovzdaní poslancami 

vyhodnotila a Ing. Miškovič oznámil, že je potrebné vykonať 2. kolo hlasovania, nakoľko  

p. Gerhátová a p. Molnárová na 8. a 9. mieste dostali rovnaký počet hlasov. 

Po druhom kole hlasovania Ing. Miškovič – oboznámil poslancov s výsledkami hlasovania 

v reči slovenskej aj maďarskej. Konštatoval, že všetky odovzdané hlasovacie lístky boli 

platné v obidvoch kolách hlasovania. 

P. starosta – konštatoval, že výsledkom hlasovania bolo uznesenie k tomuto bodu jednania 

schválené. 

 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce o činnosti za I. polrok 2003 

Predkladá: hlavná kontrolórka obce 

- priložená k zápisnici 

      Gál T. – informoval poslancov o vyúčtovaní Behu Nesvady – Imeľ. 

      Becse O. – opýtal sa, či starí páni a rybársky zväz odovzdal už vyúčtovanie fin. príspevkov. 

      Ing. Ferenczová – tieto finančné príspevky ešte neboli vyúčtované. 

      Becse O. – SMK navrhuje vyzvať tieto organizácie, aby do 7 dní odovzdali vyúčtovanie, 

                         alebo vrátili finančný príspevok. 

      P. starosta – doporučil túto úlohu riešiť v rámci pracovnej porady. 

                           Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal  

                           hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 

 

4. 1. zmena rozpočtu obce na rok 2003  a plnenie rozpočtu obce k 30. 6. 2003 

Predkladá: Ing. Luca – prednosta OcÚ 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – je predložený opravený materiál, ktorý na minulom zasadnutí nebol prijatý. 

P. prednosta – k 1. zmene rozpočtu – zmena nastala vo dvoch položkách , príjem z predaja            

                        pozemku p. Prítyiovej bol prerozdelený na návštevu poslancov v MR a na 

                        splátku úveru. 

                     -  Sporných 400 tis. Sk  - príspevok NTV na zakúpenie techniky do štúdia bol 

                         vykázaný na poslednom riadku kapit. výdavkov aj v minulom materiáli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia týkajúceho sa 1. zmeny rozpočtu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Pretože ani k plneniu rozpočtu k 30. 6. 2003 neboli pripomienky, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia týkajúceho sa plnenia rozpočtu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5.  Rôzne: 

P. starosta navrhol prejednať žiadosť Jednoty SD Nové Zámky, nakoľko bol prítomný zástupca. 

Poslanci s návrhom p. starostu súhlasili. 

 

- Jednota, SD, Nové Zámky – žiadosť o kúpu pozemku              

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

P. starosta – žiadajú obec o predaj pozemku v celkovej výmere 298 m2. Je to časť pozemku 

                     vo dvore Jednoty SD a pozemok pod rožnou časťou budovy Jednoty. 



Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje pozemok odpredať za 100,- Sk/m2. 

Becse O. – poslanecký klub SMK predaj doporučuje vzhľadom na to, že ide o užívanú plochu 

                  Jednotou SD Nové Zámky. 

Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal hlasovať  

o prednesenom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za.                      

 

- Stav organizačného zabezpečenia podujatia Nesvadské dni 2003 

- program a návrh na vyznamenania priložený k zápisnici 

P. starosta – návrh na udelenie vyznamenaní doporučil prejednať na konci zasadnutia 

                     neverejne, nakoľko sa bude rozhodovať o osobách. Vyzval p. Németha, aby 

                     informoval poslancov o stave zabezpečenia podujatia. 

Németh J. – konštatoval, že zatial sa nezabezpečil kult. program zo ZŠ, je to však v štádiu 

                    riešenia. Komisia zasadala v utorok pred zasadnutí OZ, na ktorom bol upresnený 

                    program Nesvadských dní. Dnes sa dozvedel ohľadom ponuky lukostreleckého  

                    klubu na predvedenie ukážky lukostrelby. Ukážku doporučil zahrnúť do programu 

                    13. 9. 2003 alebo v nedeľu. Termín bude potrebné upresniť so zástupcami klubu       

                    a taktiež aj časovo upresniť turnaje v hádzanej a futbale. 

                    Po dohode s predsedom komisie športu sa budú silové preteky a súťaž  

                    v ťahaní povrazu realizovať za spolupráce členov oboch komisií. 

                    V sobotu poobede budú poľovníci v areáli kult. domu prevádzkovať bufet a v rámci 

                    toho budú variť halászlé resp. guláš. 

P. starosta – doporučil p. Némethovi upresniť ukážku lukostrelby  a doplniť do programu. 

                     Taktiež  oznámil, že firma zaoberajúca sa predajom áut má záujem o vystavenie 

                     vozidiel v rámci trhov, doporučil s tým súhlasiť. 

            -  Konštatoval, že na Nesvadské dni 2003 chýba rozpočet a doporučil postupovať  

                podľa vlaňajšieho rozpočtu a predložiť návrh na augustové zasadnutie OZ. 

P. Németh – pripomenul, že na nedelňajšom galaprograme vystúpi Vojenský umelecký súbor 

                     Jánošík zo Zvolena, a na discozábave skupina z MR Roy és Ádám. 

P. prednosta – informoval poslancov, že VUS Jánošík je súbor na úrovni Lučnice a Sľuku 

                        a predvedú tance z južného Slovenska. Cena za vystúpenie je prijateľná. 

P. starosta – bude potrebné upraviť pódium pred obecným úradom. 

Becse O. – v sobotu, kedy sa plánuje ľudová veselica v areáli kult. domu – doporučil pred 

                   Klubom hudobníkov – ak so to stihne – vytvoriť javisko a časom aj prístrešok. 

                   Konštatoval, že zatrávnením okolia kult. domu sa skrášlil aj centrum obce. 

                   Do Nesvadských dní by bolo dobré, keby sa dokončila vonkajšia fasáda 8 b.j. 

                   nad  domom služieb. 

P. starosta – v priebehu budúceho týždňa sa pripraví rozpočet na javisko pred klubom hudob- 

                     níkov za prítomnosti p. Becse Ota a Dobosi Roberta. 

Németh J. – komisia kultúry podporuje realizáciu tohto návrhu. 

P. starosta – nakoľko javisko bude používané len príležitostne, mohlo by byť aj rozoberateľné, 

                     čo sa rozhodne na tvári miesta, doporučil zapracovať do rozpočtu. 

                     Pretože iné pripomienky a návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal  

                     hlasovať o bode A/ a B/ návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta po dvoch hodinách jednania OZ vyhlásil 10 minutovú prestávku. 

 

- Správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady 

Predkladá: vedúci fin. a majet. odd. OcÚ 

      - priložená k zápisnic 

P. starosta – predložený materiál nebol prijatý na minulom zasadnutí OZ a preto sa upravený 



                    opäť prejednáva. Ospravedlnil sa poslancom za neskoré doručenie materiálov 

              až v nedeľu, napriek tomu že doručovateľka prevzala obálky na OcÚ už  

              vo štvrtok. 

P. prednosta – doručovateľku bude brať na zodpovednosť. 

Becse O. – poplatky za odpady – 10% je nevymožených 

- na 2. strane 4. riadok – nesúhlasí súčet. 

Nagy I. – 10% nezaplatených poplatkov za odpad – tieto poplatky nezaplatili podnikatelia, 

                ktorí netvoria žiadny odpad, napr. murári. 

Mládenczová I. – v zmysle zákona každý musí platiť poplatky za odpad. 

Nagy I. – títo podnikatelia oprávnene sa búria, pretože z podnikat. činnosti naozaj nemajú 

                žiadny odpad. 

P. prednosta – bude potrebné predložiť návrh na zmenu VZN od budúceho roku, tento rok však 

                        ešte každý musí zaplatiť poplatok v zmysle platného VZN. 

Mgr. Holková – konštatovala vysoké pohľadávky na nájomnom za budovy. 

Nagy I. – obec musí 10 rokov evidovať pohľadávky. 

- Poplatky z predaja alkoholu a tabakových výrobkov sa poplatníci snažia zaplatiť 

ku koncu bežného roka, aby si ich mohli započítať do výdavkov. 

P. starosta – konštatoval, že stav vymáhania pohľadávok nie je najhorší, ale mohol by byť 

                     aj lepší. Navrhol úpravu návrhu uznesenia, o ktorom dal zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Dom opatrovateľskej služby – návrh na prepracovanie projektovej dokumentácie 

P. starosta – z dôvodu riešenia dokončenia stavby domu opatrovateľskej služby po konzultovaní  

                    s Ministerstvom výstavby SR bolo doporučené prepracovať súčasné projekty za  

                    účelom možnosti poskytnutia dotácie zo štátneho fondu, alebo eurofondu. 

                    Dve projekčné kancelárie vypracovali návrh na prepracovanie projektu, ktoré 

                    sú vyložené na tabuli. OZ by malo rozhodnúť o úprave PD a taktiež rozhodnúť 

                    o jednej z predložených alternatív. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby návrhy prejednala, jedna z alternatív počíta so stavbou  

                          za 16 mil. Sk, pričom prepracovanie projektov by stálo 260 tis. Sk a druhá 

                          počíta s nákladmi na výstavbu vo výške 11 mil. Sk a prepracovanie projektov 

                          by stálo 190 tis. Sk. 

                           Pri prepracovaní projektu treba brať do úvahy, aby byty vyhovovali starým 

                           občanom, či už z hľadiska pohodlia, tak aj z hľadiska finančného. 

                           Komisia doporučuje zadať prepracovanie projektov, požiadať o dotáciu 

                           a pokračovať vo výstavbe. Obidve alternatívy majú svoje klady aj zápory. 

P. starosta – pri zadávaní bolo podmienkou vytvoriť čo najviac izieb z dôvodu, že dotácia 

                     sa poskytuje na ubytovacie plochy. Doporučil však  schváliť úspornejší typ, 

                     pretože účel v oboch prípadoch je rovnaký. 

Becse O. – navrhol do posúdenia PD zapojiť také osoby, ktoré už prevádzkujú takýto objekt a 

                   majú svoje skúsenosti v tejto oblasti. Doporučil takéto osoby vyhľadať a nadviazať 

                   s nimi kontakty. 

P. starosta – navrhol schváliť úspornejšiu alternatívu, t.j. návrh p. Ing. Ferencza, aby PD  

                     v prípade potreby z hľadiska dotácií boli už k dispozícii. Pri najbližšej zmene 

                     rozpočtu by sa náklady na prepracovanie PD zapracovali do rozpočtu obce na rok          

                     2003. 

Ing. Miškovič – navrhol s projektantom vycestovať na prehliadku podobného zariadenia. 

 Nakoľko iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať  

o upravenom uznesení k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Štúdia autobusovej zastávky na Nám. Slobody 

P. starosta – štúdia autobusovej zastávky na Nám. Slobody bola schválená OZ Nesvady 

                    ešte v r. 1993.  Projektovú dokumentáciu schválil aj Dopravný inšpektorát PZ. 

                    Je však potrebné vypracovať realizačný projekt za účelom získania dotácie 

  z eurofondov. Pripraví sa návrh na vyhlásenie verejnej súťaže.  

                 Diskutabilná je budova predajne pri kaplnke, ktorá by sa časom mohla sanovať. 

                  Taktiež bude potrebné zistiť, ktoľko by mohla projekt. dokumentácia stáť. 

                  Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- List z mesta Kiskőrös – nadviazanie kontaktov 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – bolo by vhodné ponuku prijať, nakoľko veľa našich občanov má známych 

                     a rodinu v tomto mestečku MR. 

Németh J. – kultúrna komisia sa zaoberala touto ponukou a doporučuje ponuku prijať. Ide  

                    o známe mestečko. Do budúcna by to mohlo pomôcť pri odstraňovaní  

                    národnostných nedorozumení medzi našimi občanmi. Bolo by vhodné začať 

                    s nadviazaním oficiálnych priateľských vzťahov. 

P. starosta – nadviazanie nových priateľstiev prináša obohatenie pre obidve strany, z ktorých 

                     môže vzniknúť pekná tradícia. 

     Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

- Informácia o rozviazaní pracovnej zmluvy s Mgr. Karolom Alföldim 

      P. starosta  - riaditeľ CVČ Nesvady p. Alföldi podal žiadosť o rozviazanie pracovného  

                           pomeru z dôvodu účasti na konkurze na obsadenie miesta riaditeľa  

                           vysokoškolského internátu v Komárne, ktorý vyhral. Z uvedeného dôvodu 

                           žiadosti p. riaditeľa CVČ bolo vyhovené. P. starosta riadením CVČ dočasne 

                           poveril p. Beatu Tóthovú s tým, že podľa zák.č. 542/1990 Zb.  je potrebné  

                           vypísať výberové konanie, ktoré vyhlasuje zriaďovateľ.  

                           Zákon o verejnej službe vymedzuje podmienky výberového konania. Obecná  

                           školská rada robí výber a OZ buď vymenuje alebo nevymenuje riaditeľa. 

                           Iného však nemôže menovať, len na základe nového výberového konania. 

 K prednesenej informácii poslanci nemali dotazy ani pripomienky a preto p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia  k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia o stave riešenia poľovného revíru  

P. starosta – informoval o rozhodnutí Okresného úradu v Komárne,, ktorý na základe  

                    dohody oboch strán vydal rozhodnutie o uznaní poľovného práva v prospech  

                    Agrorentu a.s. Nesvady. 

 K prednesenej informácii poslanci nemali dotazy ani pripomienky a preto p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia  k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Ing. Ján Žalud – žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – informoval poslancov, že predaj administratívnej budovy bol schválený 

                    uznesením OZ č. 2/99 – XIV. za 2 050 tis. Sk. 

                     P. Žalud preukázal bankový prísľub na úver s tým, že banka poslala svojho 

                     znalca na ocenenie tejto nehnuteľnosti. 



      Pretože poslanci k prednesenej informácii nemali pripomienky a dotazy, 

                      p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

- Predpokladané náklady na údržbu budovy základnej školy a telocvične 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – v predloženom návrhu sú naozaj najnevyhnutnejšie práce, ktoré bude 

                     potrebné na budove ZŠ vykonať počas letných prázdnin. 

Mgr. Holková – konštatovala, že v ZŠ sa začalo s opravami a maľovkou, pýtala sa, 

                           čo sa plánuje ešte urobiť v budove počas prázdnin. 

P. starosta – k 1. 9. 2003 chodby by mali byť dokončené a taktiež aj väčšina tried. 

                     Opravy v ostatných triedach by sa robili priebežne, v prvom rade však 

                     treba dokončiť stavbu 8 b.j. nad domom služieb. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby súhlasí s predloženým návrhom a doporučuje vypracovať  

                          do 30.11.2003 harmonogram údržbárskych prác na 3 roky v školských  

                          zariadeniach v obci z dôvodu včasného zapracovania do obecného rozpočtu.  

Becse N. – v škole, na ktorej učí, rodičia na vlastné náklady triedu, do ktorej chodí ich dieťa, 

                   udržujú s vedomím, že do tej istej triedy bude chodiť ich dieťa 5-6 rokov. 

Mgr. Holková – na ZŠ žiaci 1. stupňa chodia do tej istej triedy len 2 roky. Je možné rodičov  

                          osloviť, ale na ZŠ je aj fin. situácia rodín rôzna a iná ako na gymnáziu. 

                          Konštatovala, že rodičia síce nie finančne ale vecne škole vypomáhajú. 

Becse N. – zdôraznil, že pomoc rodičov na gymnáziu prebieha na báze dobrovoľnosti a nie 

                   na báze príkazu, čo v budúcnosti bude potrebné realizovať aj v podmienkach ZŠ 

P. starosta – upravil uznesenie a zapracoval odznelý návrh o pomoci rodičov ZŠ. 

Mládenczová I. – pokiaľ rodičia triedu vymaľujú, resp. udržujú, bolo by potrebné  

                             zabezpečiť, aby ich deti tú istú triedu navštevovali aspoň 3-4 roky. 

Becse O. – zo strany obce je to otázka finančná, zo strany pedagógov a rodičov otázka 

                   výchovy. 

Haris Z. – na obranu detí-žiakov konštatoval, že súčasný stav budovy je dlhodobá záležitosť, 

                  t.j. zanedbanie zo strany bývalého zriaďovateľa – Okresného úradu Komárno. 

 Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

   

- Návrh na založenie združenia obcí - Mikroregión Hurbanovo a okolie 

-fotokópia návrhu zmluvy priložená k zápisnici 

P. prednosta – informoval poslancov o tom, že sa zúčastnil ustanovujúceho zasadnutia 

                        združenia, kde okrem iného bolo povedané, že sídlo združenia bude tam, 

                        odkiaľ bude zvolený predseda. Združenie bude mať predsedníctvo a valnú  

                        hromadu. Členmi valnej hromady bude starosta obce  a 1 zástupca OZ 

                        členskej obce. Do 15. 8. 2003 by malo byť združenie zaregistrované na  

                        Krajskom úrade v Nitre. 

Ing. Miškovič – sa pýtal, či existujú stanovy združenia a prečo musí byť v názve  

                          Hurbanovo. 

P. prednosta – nakoľko stanovy združenia sú ešte nedokonalé a nové ešte neboli doručené, 

                        poslancom neboli rozmnožené. 

P. starosta – Hurbanovo je identifikovateľné aj na mape a je vlastne v strede okolitých obcí. 

                     Lepší-výstižnejší názov sa nenašiel. 

Németh J. – názov takýmto združeniam sa dáva podľa zemepisných názvov – napr.  

                    Mikroregión Žitva-Nitra. 

P. starosta – stanovy po registrácii musia byť preschválené všetkými obcami a aj upravené. 



                     Na podávanie projektov do EÚ obec musí mať schválený ÚPN a plán rozvoja  

                      mikroregiónu, plán rozvoja obce. 

                      Na augustové zasadnutie OZ by mal byť predložený plán rozvoja obce. 

 Nakoľko viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

 

 

6. Rozprava a interpelácia poslancov       

 

Ing. Miškovič – predniesol sťažnosti občanov na hlučnosť a nedodržiavanie dopravných 

                          predpisov motocyklistami v obci. Doporučil obecnej polícii, aby ich  

                          upozornila na možné dopravné nehody. 

                          Žiadal opraviť v obci miestny rozhlas. 

Becse O. – Szentivánske dni – je potrebné dohodnúť účasť poslancov, futbalového mužstva, 

                   poľovníkov a kult. skupiny. Bol informovaný, že na vystúpenie sa pripravuje 

                   MO Csemadok a tiež aj klub dôchodcov.  

P. starosta – p. Németh upresnil účastníkov a pred odchodom dostanú poslanci pozvánky. 

                     problémom je, že sa na vystúpenie s kult. programom pripravovali dve  

                     skupiny, pričom len 1 skupina bola pozvaná. Bude sa musieť opýtať starostu 

                     obce Szentiván, s ktorou skupinou počítali. 

Németh J. – pri pozvaní delegáciou pozvanie odznelo adresne pre MO Csemadok. Až po  

                    informácii z nášho obecného zastupiteľstva bol požiadaný vedúcou klubu  

                    dôchodcov, že by sa tiež chceli zúčastniť na priateľskej návšteve aj s kutlúrnym  

                     vystúpením. P. Németh im prisľúbil, že ak sa to dá, tak možnosť vystúpenia  

                     vybaví. Vo faxom obdržanom programe, ktorí dostali aj poslanci, poukázal 

                     na zmeny. Telefonicky upozornil hostiteľov, že aj speváka skupina  z klubu  

                    dôchodcov by sa chcela zúčastniť Szentivánskych dní a vystúpiť s vlastným 

                    kultúrnym programom. Odpoveď  však znela: Ďakujeme, nie je problém  

                    aby sa zúčastnili na budúci rok, ale tento rok počítame len s vystúpením 

                    MO Csemadok Nesvady. To znamená, že diplomaticky odmietli tento rok      

                    vystúpenie skupiny z klubu dôchodcov. 

                     Jeden autobus odchádza v piatok – 2 mužstvá futbalistov a druhý v sobotu  

                     ráno, pretože MO Csemadok má vystúpenie poobede. 

                     Informoval o programe, ktorý sa týka účastníkov z našej obce: 

- slávnostné zasadnutie OZ obce Szentiván 

-  konferencia o presídlení v obci Csávoly 

- slávnostná omša – pripnutie stuhy 

- odhalenie pamätníka, príhovor starostu našej obce, položenie vencov 

- futbalový turnaj, strelecké preteky, výstava v obci Rém, vystúpenie MO Csemadok, 

- súťaž vo varení guláša. 

Do súťaže vo varení guláša navrhol, aby sa prihlásili aj naši poslanci. Navrhol p. Becse O. 

a 2 pomocníkov a to Nagy Ladislava a Kiss Františka z MO Csemadok. 



Ešte raz sa ospravedlnil za to, že ani pri najlepšej vôli sa mu nepodarilo presadiť účasť 

speváckej skupiny klubu dôchodcov v MR. 

Informoval o tom, že v piatok autobus povezie 18 futbalistov a 10 poslancov + prednosta, 

v sobotu je autobus obsadený 38 osobami. Konštatoval, že v obidvoch autobusoch sú ešte 

voľné miesta, ktoré doporučil doplniť záujemcami z obce za účelom rodinných návštev. 

P. starosta – pokial sú voľné miesta, či nie je možné vybaviť vystúpenie pre klub dôchodcov 

                     napr. Csávolyi, či v Réme. 

Gál T. – taktiež aj futbalové mužstvo dorastu sa chcelo zúčastniť tejto návštevy, ale nakoľko  

              turnaj nie je organizovaný pre túto vekovú skupinu, nemôžu predsa žiadať, aby aj  

              ich pozvali.  

Mládenczová I. – podporuje, aby sa aj klub dôchodcov zúčastnil návštevy v MR. 

Németh J. – pokiaľ sa pozývajúca strana diplomaticky vyjadrila, že nepočítajú s účasťou 

                    a vystúpením speváckej skupiny z klubu dôchodcov, nemôžeme im predsa 

                     toto kultúrne vystúpenie nanútiť. Nie je problém, aby sa autobusom odviezli 

                     za účelom rodinných návštev. 

P. starosta – p. Németh má pravdu, že pozvanie nie je možné si vynútiť. 

Németh J. – už delegácia povedala, že na vystúpenie pozvú Csemadok. 

Mgr. Holková – ľutuje dôchodcov a pamätá si, že pri účasti pozývajúcej delegácie bolo 

                           povedané, že by počítali s kultúrnym vystúpením z našej obce. Chyba 

                           sa stala, keď na jednaní s delegáciou bol prítomný predseda Csemadoku 

                           a nikto z klubu dôchodcov. 

Ing. Miškovič – doporučil niekoho poveriť, aby ponúkol vystúpenie speváckej skupiny 

                          z klubu dôchodcov do obce Rém alebo Csávoly. 

Németh J. – je potrebné pohľadať tú osobu, ktorá klub dôchodcov požiadala o nácvik  

                    kultúrneho programu, alebo prisľúbila vystúpenie v obci Felsőszentiván. 

Haris Z. – teraz je o tejto veci ťažké rozhodnúť a nedoporučil, aby klub dôchodcov 

                  sa s kultúrnym programom zúčastnil v obci Felsőszentiván napriek tomu, že 

                  s nimi v tejto obci nepočítajú, ani čo sa týka stravy ani ubytovania. Treba prijať  

                  pozvanie tak, ako odznelo. 

Becse O. – je ochotný pri varení guláša pomáhať, ale nie ako vedúci skupiny. 

P. prednosta – oznámil, že v piatok odchádza obecný autobus a v sobotu autobus ŠŠK CVČ. 

P. starosta – vo veci vystúpenia speváckej skupiny z klubu dôchodcov bude ešte jednať 

                     s vedúcou klubu dôchodcov. 

Németh J. – upresnil počet poslancov – účastníkov návštevy v MR, ktorých je 10. 

- Konštatoval, že elektrický stĺp na Hodžovej ulici je nebezpečne naklonený, 

je potrebné prijať nápravné opatrenie. 

      Becse N. – 28. 6. 2003 sa uskutočnil priateľský Beh Nesvady-Imeľ, ktorého sa zúčastnilo 

                         86 ľudí v 8 kategóriách. Bolo by dobré porozmýšľať a trasu rozdeliť s 2 resp. 

                         3 cieľmi podľa vekových kategórií. 

                          V budúcnosti bude potrebné osloviť riaditeľov ZŠ v Nesvadoch a Imeli a 

                          žiadať spoluprácu učiteľov telesnej výchovy, aby boli nápomocní pri  

                          organizovaní tejto akcie resp. prípave žiakov na túto súťaž.  

     P. starosta – doporučil komisii športu tieto návrhy prejednať a vypracovať propozície tejto 

                          akcie. 

     Gál T. – trasa meria 3,7 km a pre tých, ktorí sa na beh pripravujú, táto trasa nie je obtiažna. 



                   Cieľom tejto akcie je obľúbiť si beh. Nikde nie je povedané, že musí každý bežať, 

                    môže aj kráčať, hlavne že sa účastníci pohybujú. Plagáty ohľadom behu boli  

                    vyložené v budove ZŠ, takže kto chcel, o akcii vedel. 

P. starosta – doporučil pred alebo po akcii túto vyhodnotiť na zasadnutí komisie. 

Molnár Z. – strecha na budove v areáli futbalového ihriska zateká, je potrebné ju opraviť. 

 

 Pretože viacej návrhov a pripomienok v rámci interpelácie poslancov neodznelo, p. 

starosta ukončil oficiálnu časť zasadnutia a opýtal sa návrhovej komisie, či má dodatky 

k uzneseniam týkajúcich prejednaných bodov. 

Németh J. - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                   uznesenie z 10. zasadnutia OZ za schválené, okrem bodu, ktoré sa týka udelenia 

                   vyznamenaní v rámci Nesvadských dní 2003. 

P. starosta – poďakoval občanom pri televíznych obrazovkách za pozornosť, ukončil oficiálnu   

                     časť a pokračoval v jednaní o udeľovaní obecných vyznamenaní. 

                     Komisia podala návrhy na udelenie vyznamenaní a zároveň akceptoval návrh  

                     komisie na udelenie ceny starostu obce. 

Németh J. – stručne predniesol návrh, ktorý poslanci aj písomne obdržali a predniesok k nemu 

                    návrh sociálnej komisie, ktorá navrhla udeliť vyznamenanie p. Lýdii Dibuszovej. 

                    Komisia s týmto návrhom súhlasí avšak v roku 2004, kedy p. Dibuszová bude 

                     mať životné jubileum-70 rokov. 

                    Ďalej sociálna komisia navrhla udeliť vyznamenanie p. Helene Halzlovej, ktorá má 

                     tento rok 75 rokov. Komisia nebola proti, ale nedoporučila udeliť vyznamenanie,  

                     pretože tento návrh zo strany sociálnej komisie nebol zdôvodnený. Preto požiadal 

                     predsedníčku sociálnej komisie, aby zdôvodnila tento návrh. 

Mládenczová I. – p. Dibuszová – i keď nemá ešte 70 rokov, nikde nie je napísané, že  

                     vyznamenie môže dostať len pri príležitosti životného jubilea, ktoré nie je isté, že  

                     sa ho dožije. Preto komisia navrhuje vyznamenanie udeliť tento rok. 

Ryšavá M. – p. Halzlová – 40 rokov pracovala v obci ako zdravotná sestra a bola zakladateľkou 

                     MO Červeného kríža v obci. 

Mládenczová I. – je toho názoru, že by sa mali vyznamenávať občania našej obce, ktorí v obci 

                             žili a žijú a niečo pre obec aj vykonali a nie občania narodení v obci, ale žijúci 

                             v zahraničí. 

P. starosta – súhlasil s udelením ceny starostu obce pre p. Dibszovú. 

Ing. Miškovič – vyznamenaniami sa majú oceniť zásluhy toho-ktorého občana vtedy, keď sa  

                          niečo mimoriadne vykonal a nie pri životnom jubileu. 

P. starosta – človeku, ktorý sa dožije vysokého veku dobre padne, keď ocenia jeho predošlú 

                     prácu. 

Németh J. – vyznamenania sa buď viažu k životnému jubileu, alebo k nejakej mimoradnej  

                    zásluhe resp. mimoriadnemu činu vyznamenaného. 

                     Odôvodnil návrh komisie kultúry na vyznamenia Dr. Ceserepesa a Dr. Maráza. 

                     pre p. Dibuszovú navrhol vyššie vyznamenanie udeliť v r. 2004. 

P. starosta – navrhol o každom návrhu hlasovať zvlášť. 

Ing. Miškovič – navrhol vyznamenanie – ďakovný list udeliť aj pre ŠŠK CVČ Nesvady-Imeľ za  

                          mimoriadne dobré výsledky dosiahnuté v hádzanej v roku 2003 a dôstojnú  

                          reprezentáciu obce. 



 

P. starosta dal hlasovať o predloženom návrhu a dodatkov k nim: 

 

Hlasovanie:    Ďakovný list pre:   Gerhát Vincent – všetci za 

      Dobosiová Gizela – všetci za 

     Šuba Martin – všetci za 

     Hengerics Ľudovít – všetci za 

     Kutlák Martin – 12 za, 1 sa zdržal hlasovania 

  Pozdravný list pre: Dr. Cserepes János – 12 za, 1 sa zdržal hlasovania 

       Dr. Maráz Ferenc – 12 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

Mládenczová I. – navrhla cenu obce udeliť p. Dibuszovej Lýdii s odmenou do 10 tis. Sk 

P. starosta dal o návrhu p. Mládenczovej hlasovať. 

Hlasovanie: 12 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

Mládenczová I. – navrhla pre p. Halzlovú udeliť pozdravný list. 

P. starosta dal o tomto návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Ing. Miškovič – navrhol udeliť ďakovný list pre ŠŠK CVČ Nesvady – Imeľ. 

Hlasovanie: 12 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom návrhu uznesenia OZ č. V. C/. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

P. starosta – požiadal p. Mládenczovú, aby sociálna komisia podala dodatočne písomný návrh  

                     na udelenie vyznamenania p. Dibuszovej a p. Halzlovej. 

       

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 10/2003 

zo dňa 31. 7. 2003. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

      informatívnu správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

      v prednesenom znení, 

 B/ 1.  s ú h l a s í   

      s rozšírením konceptu riešenia ÚPN obce Nesvady o priemyselnú zónu v lokalite „Homokosztály“ 

      podľa predloženého grafického návrhu, 

      2. ž i a d a spracovateľa ÚPN obce Nesvady – Koncept riešenia, o rozšírenie plochy pre výrobné  

      podnikateľské aktivity – lokalita č. 26 severovýchodným smerom o priľahlé pozemky parc.č.  

      2680, 2993, 3090 a v rámci tohto rozšírenia premiestniť plochu pre drobné podnikateľské aktivity 

       - lokalita č. 27. 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   predložený návrh poradovníka obce Nesvady na nájomné byty takto: 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informatívnu správu hlavnej kontrolórky obce Nesvady o činnosti za I. polrok 2003 v predloženom 

znení. 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

1. zmenu rozpočtu obce Nesvady k 31. 6. 2003 v nasledovnom znení: 

 

 

       PRÍJMY 

  

Číslo 

riadku. 

      Názov Schválený rozpočet 

/tis. Sk/ 

Upravený rozpočet 

/tis. Sk/ 

Rozdiel       /tis. 

Sk/      

1 Zo závislej činnosti          6800        7100       +300 

4 Daň zo stavieb            420          520       +100 

7 Z predaja alkoholických nápojov            200          300       +100 

11 Za zber komunálnych odpadov          1300         1400       +100 

12 Cestná daň            700           800       +100 

13 Z prenajatých pozemkov             50           150       +100 

16 Ostatné poplatky / správne/           300           500       +200 

P.č. Priezvisko a meno : Bydlisko : Poradie  

schválené OZ : 

1. Ing. Takács Zoltán Nesvady, Záhradná 44 1. – 2.  

2. Szabóová Monika Nesvady, Brezová 1 1. – 2.  

3. Kálaziová Helena Nesvady, Novozámocká 55 3. 

4. Németh František Nesvady, Orechový rad 2 4. – 5. 

5. Gálová Anna Nesvady, Gaštanový rad 26 4. – 5. 

6. Süttő Roman Nesvady, Hviezdoslavova 15 6. 

7. Borka Imrich  Nesvady, Komenského 16 7. 

8. Gerhátová Perla Nesvady, Malá 23 8. 

9.  Cserepes Pavol Nesvady, Záhradná 7  

10. Polgár Artúr Nesvady, Kvetná 12  

11. Molnárová Alena  Nesvady, Komenského 26  

12. Fekete Zoltán Nesvady, Mlynská 5      

13. Justyák Ján Nesvady, Taránska 23  

14. Gogola Erik Nesvady, Budovateľská 58  

15. Györeová Angelika Nesvady, Brezová 1  



18 Za vodné, stočné               0           100       +100 

21 Za ubytovacie služby               0           300       +300 

26 Za prebytočný majetok               0             20        +20 

28 Za separovaný zber               0             50        +50 

32 Dotácia z NÚP               0            230       +230 

33 Dotácia na zdravotníctvo               0               1            +1 

34 Dotácia na sociálne veci               0             397        +397 

35 Dotácia na školstvo          18439         15933      -2506 

36 Dotácia na matričnú činnosť              181             177             -4 

37 Dotácia na výkon samospr. funkcie                 0                2             +2 

 

 

P r í j m y    k a p i t á l o v é h o    ro z p o č t u 

 

 

1 Z predaja budov          3177          3286       +109 

2 Z predaja bytov                0                27         +27 

3 Z predaja pozemkov             130             390        +260 

5 Dotácia na výstavbu kanalizácie                0            3000      +3000 

 

F i n a n č n é    o p e r á c i e 

 

 

2 Dlhodobé úvery             0                             3900         +3900 

      

Úprava príjmov:    6 886 

 

 

B  e ž n é  v ý d a v k y 

 

Číslo 

riadku    

            Názov Schválený rozpočet 

/tis. Sk/ 

Upravený rozpočet 

/tis. Sk/ 

Rozdiel 

/tis. Sk/ 

 

8 Správa – ďalší plat           170           0        -170 

13 Správa – poistné za škodu               8          20          +12 

19 Správa – vodné, stočné             35          50          +15 

26 Správa – výpočtová technika             50          80          +30 

27 Správa – náradie VPS, knižnica             40         280         +240 

36 Správa – stravovanie             85         150           +65 

39 Správa – servis auta             15           30           +15 

48 Správa – informačný systém             50         175         +125 

49 Správa – Agrorent – pozemok              0           50           +50 

59 Správa – poplatky              5             9             +4 

61 Exekučné služby              0           10           +10 

62 Vrátenie príjmov ZsVAK              0           81                            +81 

63 Odmeny poslancov            225          600          +375 

64 Civilná služba              0            70            +70 

68 Matrika – tarifný plat              65            72             +7 

81  Úroky z úveru             100           500          +400 

86  Polícia – ďalší plat               30             0             -30 

97  Polícia – odev, obuv                0             1              +1 



98  Polícia – stravovanie               16             20              +4 

115 Požiarna zbrojnica – údržba               10             75             +65 

118 Plat VPP                 0           185            +185 

119-122 VPP – odvod do fondov                 0             65             +65 

124 Zimná údržba ciest              250           600            +350 

125 Odvoz odpadov             1400         1200            -200 

127 Za uloženie odpadu                  0           240            +240 

128 ČOV – elektr. Energia                  0             68              +68 

129 ČOV – telefón                  0               4                +4 

130 ČOV – údržba                  0              24               +24  

131 Verejné osvetlenie – elektrina               820           1000             +180 

132 Oprava verejného osvetlenia               250             150             -100 

135 Odvoz odpadov                   0               70              +70 

136 Čerpadlo MKS                   0               21              +21 

146 Športová hala – odmeny                  30               45              +15 

147 Športová hala – ďalší plat                  15                 0              -15 

151 Športová hala – poistenie v nezam.                  0                 6              +6 

153 Športová hala – plyn               170           300       +130 

161 Športová hala – stravovanie                  0              6           +6 

162 Športová hala – údržba                50             90          +40 

164 Športová hala – soc. Fond                 0               4            +4 

165 Športová hala – autorské právo                 0               1            +1 

168 MKS  príspevok na NTV              700            950          +250 

173 Športové a kult. podujatia– beh 

Družba Felsöszentiván MR 

               30              80           +50 

174 Vecné dary – ZPOZ                50           100           +50 

177 NTV - príspevok               250                  0         -250 

181 Cintorín – odpady                  0               3             +3 

190-272 Školstvo                           18439         15933       -2506 

273-281 Opatrovateľská služba                  0             397         +397 

    

  

K a p i t á l o v é   v ý d a v k y  

 

 

1 Nákup softvéru              0           72         +72 

2 Dom tradícií          700         450         -250 

3 Nákup výpočtovej techniky, knižnica            80         130           +50 

4 Projekty – školský byt              0           15           +15 

6 Erb              0           85           +85 

8 Výstavba miest. Komunikácií          1000          100         -900 

9 Monitorovací systém              0            8            +8 

10 Rozšírenie kanalizácie              0         3000      +3000 

11 Výstavba 8 b.j.         2000         5900      +3900 

12 Územný plán obce           200          420        +220 

 

 

F i n a n č n é  o p e r á c i e    

 

1 Pôžička na nákup domu             0             9       +9 



2 Splátka úveru          595            815    +220 

 

   Úprava výdavkov:     6 886 

 

Príjmy v roku 2003: / v tis. Sk/                                 Schválené :  40 630        Upravené:  47 516     Rozdiel:  6 886       

Výdavky v roku 2003:                                              Schválené :  40 630        Upravené:  47 516     Rozdiel:  6 886  

 

B/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     Správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 6. 2003 v predloženom znení. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

      informáciu o stave organizačného zabezpečenia Nesvadských dní 2003, 

B/  s c h v a ľ u j e  program podujatia Nesvadské dni 2003,  

C/ u d e ľ u j e:  

1. Cenu obce Nesvady v roku 2003 pani Lýdii Dibuszovej 

- za dlhoročnú verejnoprospeľnú činnosť poslanca obecného zastupiteľstva a dlhoročnú 

aktívnu činnosť v organizácii Slovenského červeného kríža v obci Nesvady;             

     Ocenenej priznáva odmenu do výšky 10 tis. Sk. 

 

2. výnimku zo Štatútu obce Nesvady - § 30 Ceny a uznania písm. d, pre rok 2003 a 

           stanovuje, že v roku 2003 sa môžu udeliť 3 Ceny starostu obce, 

 

 

D/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu starostu obce o udelení Ceny starostu obce  v roku 2003 pre: 

1. Kelemen Alexander – narodený 3. 4. 1923 

- za desaťročné nepretržité pôsobenie vo funkcii predsedu Miestnej 

organizácie Csemadoku a za zásluhy pri založení a dlhodobom 

účinkovaní citarového súboru MO  Csemadoku. 

              Cena udelená z príležitosti životného jubilea – 80 rokov. 

2. Polgár Baltazár – narodený 21. 2. 1933 

- za dlhodobé úspešné účinkovanie v úlohe dirigenta folklórnej speváckej 

skupiny MO Csemadoku a za dlhodobé účinkovanie v úlohe kantora 

rímsko-katolíckej cirkvi v obci. 

              Cena udelená z príležitosti životného jubilea – 70 rokov. 

      3.  Ragan Milan – narodený 23. 12. 1933 

- dlhodobú úspešnú pedagogickú činnosť na malotriedke v Aňale 

a neskoršie aj na Základnej škole v Nesvadoch.  

                     Cena udelená z príležitosti životného jubilea – 70 rokov. 
E/ u d e ľ u j e : 

1.  - Ďakovný list OZ Nesvady pre: 

1. Gerhát Vincent – narodený 11. 7. 1933 

-     za dlhodobé a úspešné pôsobenie v citarovej skupine MO Csemadoku. 

Ďakovný list udelený z príležitosti životného jubilea – 70 rokov 

2. Dobosiová Gizela – narodená 23. 7. 1933 

-     za dlhodobé úspešné pôsobenie vo folklórnej skupine MO Csemadoku a vo  

      folklórnej skupine klubu dôchodcov. 

      Ďakovný list udelený z príležitosti životného jubilea – 70 rokov. 

 



3. Šuba Martin – narodený 13. 1. 1938 

-     za dlhodobé úspešné pôsobenie na úseku rádioamatérstva. 

Ďakovný list udelený z príležitosti životného jubilea – 65 rokov. 

4.   Hengerics Ľudovít – narodený 4. 3. 1938 

      -     za dlhodobé úspešné pôsobenie vo funkcii predsedu Dobrovoľného hasičského   

             zboru v obci Nesvady. 

Ďakovný list udelený z príležitosti životného jubilea – 65 rokov. 

     5.    Kutlák Martin – narodený 21. 5. 1943       
-     za dlhodobé pedagogické a verejnoprospešné pôsobenie v obci. 

Ďakovný list udelený z príležitosti životného jubilea – 60 rokov. 

6. Školský športový klub pri CVČ Nesvady – Imeľ 

             -     za dosiahnuté vynikajúce výsledky v roku 2003 a šírenie dobrého mena obce. 
     Oceneným priznáva vecnú odmenu do 2 000,- Sk.; 

 

2. – Pozdravný list OZ Nesvady pre: 

1.    Dr. Cserepes János – narodený 25. 12. 1933 

-    Rodák z Nesvád. Úspešný zverolekár-farmakológ v Nemeckej spolkovej  

      republike. 

Pozdravný list odovzdaný z príležitosti životného jubilea – 70 rokov,  

za šírenie dobrého mena obce. 

2.   Dr. Maráz Ferenc – narodený 14. 6. 1943 

     -     Rodák z Nesvád. Úspešný chirurg-prednosta nemocnice v Maďarskej  

            republike. 

Pozdravný list odovzdaný z príležitosti životného jubilea – 60 rokov, 

za šírenie dobrého mena obce. 

 

3. Halzlová Helena – narodená 4. 4. 1928 

- z príležitosti životného jubilea a za dlhoročnú prácu v zdravotníctve v obci. 
Oceneným priznáva vecnú odmenu do 1 000,- Sk. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informatívnu správu o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 30. 6. 2003 v predloženom       

     znení, 

B/ u k l a d á   vedúcemu finančného odboru a správy majetku obecného úradu prijať účinné 

     opatrenia k vymoženiu nedoplatkov na nájomnom za pozemky a budovy a nedoplatkov za poplatky 

     za odpad a z predaja alkoholu a tabakových výrobkov. 

      Termín: 2-mesačne predložiť OZ informatívnu  

                    správu o stave vymáhania pohľadávok 

      Zodpovedný: p. Nagy Imrich 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í    

     s prepracovaním projektovej dokumentácie na objekt „Dom opatrovateľskej služby“ za účelom 

     vybudovania malometrážnych bytov pre starých občanov, 

B/ na realizáciu projektovej dokumentácie    s c h v a ľ u j e    alternatívu vypracovanú  

    Ing. Ladislavom Ferenczom. 

 



 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu o stave architektonického riešenia autobusového nástupišťa na nám. Slobody v Nesvadoch. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v  e d o m i e 

     list primátora mesta Kiskőrös z MR vo veci nadviazania družobného styku s obcou Nesvady, 

B/ s ú h l a s í   s nadviazaním oficiálnych priateľských vzťahov s mestom Kiskőrös v Maďarskej 

     republike. 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu starostu obce Nesvady o ukončení pracovného pomeru s p. Mgr. Karolom Alföldim, 

B/ ž i a d a starostu obce vyhlásiť výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa CVČ Nesvady 

     s termínom do konca mesiaca august 2003. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s odpredajom v zmysle geometrického plánu č. 309904039-18/2003 

1. pozemok-zast. plocha parc.č. 3201/306 o výmere 18 m2, 

2. pozemok – zast. plocha parc.č. 3201/304 o výmere 266 m2, 

3. pozemok-zast. plocha parc.č. 3201/271 o výmere 14 m2  

v k.ú. obce Nesvady pre Jednotu, spotrebné družstvo, Nové Zámky, Hlavné nám. č. 6. 

Predajnú cenu stanovuje vo výške 100,-Sk/m2 s platbou pri podpise kúpno-predajnej zmluvy 

s tým, že  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku, kúpnej zmluvy a správnych poplatkov 

bude hradiť v plnej výške kupujúci. 

                

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu starostu obce o vyriešení otázky poľovného revíru Agrorent-Srnec Nesvady. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

v zmysle schváleného uznesenia OZ Nesvady č. 2/99-XIV bod 2  zo dňa 25. 2. 1999 

s predajom nehnuteľností v k.ú. obce Bajč pre Ing. Jána Žaluda bytom Hurbanovo. 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

     výšku predpokladaných nákladov na vykonanie nevyhnutných prác na objekte ZŠ Nesvady 

     a v telocvični, 

 

 



B/ u k l a d á    

     1. vypracovať komplexný plán údržby školských zariadení v obci na obdobie 3 rokov, 

        Termín: do 30. 11. 2003 

        Zodpov.: preds. komisie výstavby 

     2. riaditeľom škôl a školských zariadení urobiť prieskum medzi rodičmi a sponzormi 

         za účelom poskytnutia pomoci pri údržbe jednotlivých objektov. 

         Termín: do 31. 10. 2003 

 

XV. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e 

     uzavretie Zakladateľskej zmluvy o založení záujmového združenia obce v zmysle ust. § 20 b/ 

     zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov, s názvom 

     Mikroregión Hurbanovo a okolie, 

B/ s ú h l a s í    s výškou členského príspevku, t.j. 5 000,- Sk pre rok 2003. 

 
       

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 10. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Mgr. Gizela Holková 

      Irena Mládenczová 

 

Zapísala: Margita Ryšavá  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


